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 6 december 2011 
 
 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 

 Kommunstyrelsens verksamhetsutskott 
  
 
 
 
 

 

Plats och tid Nacka stadshus, Orminge kl 08.45 – 09.10 

 BESLUTANDE 

Erik Langby (M) 
Eva Öhbom Ekdahl (M) 
Tobias Nässén (M) 
Stefan Saläng (FP) 
Hans Peters (C) 
Jan-Eric Jansson (KD) 
Hans-Åke Donnersvärd (S) 
Maria Fridstjerna (S) 
 
ADJUNGERADE 

Rolf Wasteson (V) 
Sidney Holm (MP) 
 
NÄRVARANDE 

KOMMUNALRÅD 

Cathrin Bergenstråhle (M) 
 

 

 

Övriga deltagare Einar Fransson, Hans Nyström, Fredrik Holmström, Lena Dahlstedt, 

Liselotte Lexén 
 

Utses att justera Hans-Åke Donnersvärd  

Justeringsdatum 8 december 2011 Paragrafer §§ 16 - 17 

   
Underskrifter Sekreterare  

  Liselotte Lexén 

 Ordförande  

  Erik Langby 

 Justerande  

  Hans-Åke Donnersvärd 
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BEVIS OM ANSLAGSDAG 

Kommunstyrelsens verksamhetsutskotts protokoll är justerat 

Justeringen har tillkännagivits genom anslag 

 

Sammanträdesdatum 6 december 2011 

Anslaget sätts upp 9 december 2011 

Anslaget tas ned 2 januari 2012 

Förvaringsplats för protokollet Nacka stadshus 

 
Underskrift  ...........................................................................  
 Nämndsekreterare 

Utdragsbestyrkande 
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§ 16 

Adjungering  

Beslut 

Arbetsutskottet adjungerar Sidney Holm (MP)och Rolf Wasteson (V) till dagens 

sammanträde med rätt att delta i överläggningarna.  

 

- - - - - 
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§ 17 Dnr KFKS 2010/268-041 

Redovisning av åtgärder inom verksamhetsområdet 

Förskola, Fritid och Skola 

Beslut 

Förslaget med de tre strukturförändringarna återremitteras till FFS för komplettering av 

underlaget med elevprognoser för de aktuella kommundelarna samt utförligare beskrivning 

av effekter och konsekvenser av förslagen. Vad gäller Fisksätra så önskar också KSVU 

också få belyst förutsättningarna för att kunna bereda både förskole- och elevplats för den 

nya efterfrågan som beräknas uppstå till följd av den nu planerade nya bostadsbebyggelsen 

på Lännbohöjden i Fisksätra.  

 

Ärendet tas upp för beslut på nytt vid ett extra KSVU den 20 december 2011. 

 

KSVU beslutar vidare att uppdra åt FFS att till ärendet Internbudget 2012 för FFS 

återkomma med redovisning av övriga åtgärder för att verksamheten ska kunna klara ett 

positivt ekonomiskt resultat för helåret 2012. 

 

KSVU noterar informationen i övrigt till protokollet. 

 

Ärende 

Kommunstyrelsen uppdrog den 28 oktober åt verksamhetsområdet Förskola, Fritid & 

Skola (FFS) att i möjligaste mån vidta åtgärder för att begränsa underskott. FFS har tagit 

fram åtgärder för att få en budget i balans 2012. Bland dessa ingår att Strandparksskolan 

och Stavsborgsskolan läggs samman i en enhet med F-9 skola. Även Samskolan omvandlas 

till en F-9 skola, medan Fisksätraskolan omvandlas till en F-6 skola med förskola. 

 

Handlingar i ärendet 

Förskola, Fritid och Skolas tjänsteskrivelse den 30 november 2011 

 

Yrkanden 

Erik Langby (M) yrkade, med instämmande av Hans-Åke Donnersvärd (S), Hans Peters 

(C), Jan-Eric Jansson (KD) och Stefan Saläng (FP), följande förslag till beslut. 

 

Förslaget med de tre strukturförändringarna återremitteras till FFS för komplettering av 

underlaget med elevprognoser för de aktuella kommundelarna samt utförligare beskrivning 
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av effekter och konsekvenser av förslagen. Vad gäller Fisksätra så önskar också KSVU 

också få belyst förutsättningarna för att kunna bereda både förskole- och elevplats för den 

nya efterfrågan som beräknas uppstå till följd av den nu planerade nya bostadsbebyggelsen 

på Lännbohöjden i Fisksätra. Ärendet tas upp för beslut på nytt vid ett extra KSVU den 20 

december 2011. 

 

KSVU beslutar vidare att uppdra åt FFS att till ärendet Internbudget 2012 för FFS 

återkomma med redovisning av övriga åtgärder för att verksamheten ska kunna klara ett 

positivt ekonomiskt resultat för helåret 2012. 

 

KSVU noterar informationen i övrigt till protokollet. 

 

Beslutsgång 

Verksamhetsutskottet beslutade i enlighet med Erik Langbys yrkande. 

 

Protokollsanteckningar 

Hans-Åke Donnersvärd (S) och Maria Fridstjerna (S) lät anteckna följande. 

 

”Nyligen nåddes föräldrar i Älta, mitt i höstterminen, av beskedet från sin rektor att 

Strandparksskolans verksamhet ska flyttas till Stavsborgsskolans lokaler. De små barnen i 

årskurs F-6 ska flytta till nya lokaler från hösten 2012, eftersom de nuvarande lokalerna 

lovats bort av kommunen till en fristående verksamhet, Stensö education & performance, 

som ägs av Vittrakoncernen. Konkret betyder beskedet att drygt 150 elever får ta sitt pick 

och pack och flytta. Vad föräldrar och elever har för åsikt har ingen betydelse i borgarnas 

Nacka.  

När skolåret påbörjades och inför föräldrarnas skol- och förskoleval fanns inte denna 

information tillgänglig. Många familjer har planerat för sina yngre barns förskola och får nu 

sin vardagsplanering förstörd! 

Hur ska föräldrar kunna göra långsiktiga val för sina barns skolgång om beslut fattas 

bakom stängda dörrar utan insyn? Vilken skola ska flyttas utan förhandsinformation nästa 

gång. 

Är detta demokrati enligt borgarna?  

Är detta valfrihet enligt borgarna? 

Är detta öppenhet som borgarna i Nacka kommun har som ett av sina slagord?  

Vi socialdemokrater tycker inte det!” 

 

Rolf Wasteson (V) lät anteckna följande. 

 

”Den förändring som avses göras visar på problem som Vänsterpartiet pekat på tidigare. 

Nuvarande internhyressystem medför problem för många skolor. 
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Andelen av skolans anslag som går till lokalkostnader varierar kraftigt. Där behövs en 

bättre modell som jämnar ut detta. Tanken att lokalerna är en nyttighet på en marknad visar 

sig helt enkelt vara fel.  

 

Elevunderlaget varierar med tiden och naturligtvis måste anpassningar göras till det. Men 

konsekvenserna i Älta kan komma att bli lika fel som de blev i Fisksätra för många år 

sedan. En kommunal skola läggs ner eller flyttar p.g.a. bristande elevunderlag. Den lokal 

som då friställs hyrs ut till en friskola. Därmed kommer underlaget för den kommunala 

skolan att svikta än mer. Det är eleverna i den kommunala skolan som då drabbas av att 

resurserna minskar och kvaliteten i utbildningen riskeras. Den felaktiga tanken här är att 

fastighetskontoret behöver få täckning för sina kostnader och tar inte hänsyn till 

konsekvenserna av en sådan uthyrning.  

 

Vänsterpartiet är mycket tveksamma till att överföra verksamheten i Strandparksskolan till 

Stavsborgsskolan, vi är inte övertygade om att det är positivt ur någon annan aspekt än 

ekonomisk. Skulle det ändå ske så får inte lokalerna hyras ut till en annan skola. Lokalerna 

som är i stort behov av upprustning bör då istället antingen användas till någon annan 

verksamhet för att åter kunna användas som skola om och när behovet ökar i en framtid, 

alternativt rivas för att ersättas med bostäder.” 

 

- - - - - 
 


